

562

REPUBLIQUE ISLAMIQUE DE MAURITANIE
Honneur – Fraternité – Justice
ISLAMIC REPUBLIC OF MAURITANIA
Honor - Brotherhood - Justice
MINISTRE DE L'EQUIPEMENT ET DES TRANSPORTS
MINISTRY OF EQUIPMENT AND TRANSPORT
AGENCE NATIONALE DE L'AVIATION CIVILE
NATIONAL AGENCY OF CIVIL AVIATION



CERTIFICAT D'AGREMENT
N° 001/2013/DG/ANAC
CERTIFICATE OF APPROVAL
N ° 001/2013/DG/ANAC

Vu l'arrêté N°595/MET du 07 avril 2011 portant adoption du Règlement Technique Aéronautique (RTA) N° 8 relatif à la navigabilité des aéronefs civils et les conditions indiquées ci-après, le Directeur Général de l'Agence Nationale de l'Aviation Civile (DGANAC) certifie que :

Considering the decree No. 595/MET of April 7, 2011 adopting the Aeronautic Technical Regulations No. 8 on the airworthiness of civil aircraft and the conditions specified below, the General Director of National Agency of Civil Aviation (DGANAC) certify that:

L'ORGANISME D'ENTRETIEN
MAINTENANCE ORGANIZATION
BROK-AIR Consulting S.L. Aeroport Tenerife Sud ES.145.204

Est un organisme de maintenance agréé pour entretenir les aéronefs et éléments d'aéronefs énumérés dans la fiche relative au domaine d'agrément, annexée au présent certificat d'agrément, et pour délivrer les approbations de remise en service (APRS) correspondantes.

Is an approved maintenance organization to maintain aircraft and aircraft parts listed in the file relating to scope of approval, attached to this certificate of approval and issuing a corresponding approvals for return to service (APRS).

CONDITIONS :
CONDITIONS:

1. Le présent certificat d'agrément est limité au domaine d'activité du Manuel d'Organisation d'Entretien (MOE) de l'Organisme approuvé par Agencia Estatal de Seguridad Aerea (AESA Espagne) et accepté par l'ANAC.
- 1 This certificate of approval is limited to the work activity of the Maintenance Organization Manual (MOE) approved by Agencia Estatal de Seguridad Aerea (AESA Spain) and accepted by the ANAC.

